
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorstel 

Kennisnemen van de stand van zaken. 

 

Verzoek bestuurlijk trekker energie besparing namens de RES. 

In december 2020 deed Marcel Roelofs, de bestuurlijk trekker energie besparing binnen de 

RES-organisatie, het verzoek aan de voorzitter van de RUD LN om in het Algemeen Bestuur 

meer aandacht te vragen voor het onderwerp energietoezicht. Er was in de ogen van de 

bestuurlijk trekker een achterstand ontstaan op dit onderdeel. 

De voorzitter heeft toegezegd dit in het Algemeen Bestuur te agenderen. Alvorens dit te 

kunnen bespreken is echter eerst: 

1) Kwantitatief inzichtelijk gemaakt hoe de inspanningen ervoor staan. 

2) Een brief opgesteld aan de gemeenten (1 april) met de vraag hierop (uiterlijk 1 

juni) te reageren.  

Deze beide acties waren bedoeld om tot een voorstel aan het Algemeen Bestuur van 8 juli 

2021 te kunnen komen. In de vergadering van het Algemeen Bestuur zou dan een afspraak 

kunnen worden gemaakt over de inzet bij de komende jaarschijf (UP2022). 

 

Reacties gemeenten 

De reacties vanuit de gemeenten lieten helaas op zich wachten, wellicht door de 

complexiteit van het vraagstuk. Pas de helft van de gemeentes reageerden voor 1 juni. 

Inmiddels heeft 2/3de van de gemeenten een reactie ingediend. Het beeld is echter nog niet 

compleet. 

Gemeenten die hebben gereageerd geven zeer diverse reacties zoals: 

- We vinden het onderwerp belangrijk; 

- We zijn bereid om een extra inspanning te doen; 

- Er zijn onvoldoende middelen om een extra inspanning te doen; 

- We doen in onze ogen al voldoende; 

- De inspanningen die we doen “liften mee” met regulier toezicht en is daarom niet 

apart inzichtelijk; 

- Het meegestuurde overzicht is in onze ogen niet juist/compleet. 

 

Vervolg 

Ter voorbereiding op een advies aan het Algemeen Bestuur zou de kennisgroep Energie een 

voorstel schrijven c.q. een advies kunnen opstellen.  

Dit is echter niet realiseerbaar gebleken voor de vergadering van juli 2021 van het 

Algemeen Bestuur, omdat de reacties nog niet allemaal binnen zijn en er geen 

voorbereidingstijd meer resteert voor deze kennisgroep. 

Verder lijkt het moeilijk om tot een eenduidig advies te komen omdat de reacties zo divers 

zijn, maar ook omdat de gesignaleerde achterstand zich moeilijk laat kwantificeren. Ook is 

er geen eenduidige vaststelling wat de minimale inspanning binnen de RUD-taken zou 

moeten zijn.  
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Het Dagelijks Bestuur heeft daarom besloten een opdracht neer te leggen bij de 

kennisgroep energie. Zij hebben de opdracht gekregen om: 

• Een voorstel te maken hoe energie in het UP zichtbaar gemaakt kan worden, zowel 

het deel dat onder het reguliere werk van toezicht en vergunningverlening valt als 

het specialistisch werk; 

• Een helder proces weer te geven welk werk onder generalistisch werk valt en welk 

werk onder de specialisten; 

• Een voorstel te maken in de te hanteren kengetallen voor de specifieke onderdelen 

van de energiewerkzaamheden en deze te laten vaststellen. 

 

Nadat de kennisgroep bovenstaand heeft uitgewerkt zal een voorstel worden voorgelegd 

aan het Dagelijks en vervolgens het Algemeen Bestuur. Mogelijk zal dit in december 2021 

kunnen zijn.  


